
Utviklingsutvalget møte mandag 17. mars 2025 

Oppsummering Kommunestyresalen kl 1400 - 1600 

Neste møte: mandag 19. mai 2025 – Kommunestyresalen – kl 1400 (-1600) 

 

Funksjon Navn Tilstede Referat 

Utviklingsutvalget, leder Frank B Sigvaldsen X X 

Utviklingsutvalget, nestleder Ørjan Sollie X X 

Utviklingsutvalget Maria Aabøe Moen X X 

Utviklingsutvalget Svein Kåre Mjølhus X X 

Utviklingsutvalget Ritha C Løvaas  X 

Utviklingsutvalget John Magne Bjerga X X 

Utviklingsutvalget Liv Maria Hovatn Ravnåsen  X 

Utviklingsutvalget, vara Siw Hagane Haslemo  X 

Utviklingsutvalget, vara Stig Rune Rasmussen  X 

Ordfører Inger-Lene Håland X X 

Varaordfører Ingunn Fjærbu Roppestad X X 

Adm kontaktperson utvalget Sigurd A Jensen (ref.) X X 

Sektor samfunn Fredrick Høyer-Berntsen  X 

Sektor samfunn Yngve Ramse Trædal X X 

Sektor samfunn Ole Tom Tjuslia  X 

Kommunedirektør Bo A Longum  X 

Politisk sekretariat Nina G Jomås  X 

Kommunikasjon Tone Miriam Andersen  X 

 
Agenda Oppfølging 

Presentasjon av ledige næringsområder på Blakstadheia:  
- Midtstøl Næringspark v/ Ole Magnus Heimvik, for 

Midtstøl Eiendom og som styreleder i Foamrox AS  
- Blakstadheia Næringspark AS v/ Øystein Gauslå og Arild 

Kjempekjenn 
 

- Politikere og administrasjon er gjort kjent 
med næringsområdene. Videreformidler og 
ruter henvendelser og initiativ som de evt. 
blir kjent med til aktuelle områder og 
kontaktpersoner.  

- Administrasjonen oppdatere informasjon 
om områdene på kommunens nettsider. 

Presentasjon av Dalen Næringsområde: 
- Presentasjon av Bliksåsen Panorama v/ Anders D. 

Solstrand, daglig leder og eiere i Midtstøl AS v/ Ole 
Magnus Heimvik og E. Gauslå & Sønner AS v/Arild 
Gauslå 

 

- Bliksåsen Panorama sender en forespørsel 
til kommunen om endring av rekkefølgekrav 
for å realisere reguleringsplanen.  

- Videre prosess med 
planrådgiver/administrasjon og politisk 
beslutning iverksettes på bakgrunn av dette 

Bedriftsbesøk: 
- Arilds Motorsenter v/ Arild Kjempekjenn  

- Presentasjon av butikk og verksted. Ønske 
om bedre koordinering med kommune 
rundt snøbrøyting, feiing mm. Tas med 
tilbake til gjeldene enheter i Samfunn. 

- Virksomheten utvides i de gamle NAV-
lokalene. Vil da fungere tilfredsstillende, og 
ikke behov for å etablere seg andre steder 
pr dags dato. 

 
 


